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Emne: SV: Busstransport for dei som jobbar på Aufera - Budsje sak

Dato: fredag 25. oktober 2019 09:57:10 sentraleuropeisk sommer d
Fra: Olav Mongstad

Til: Atle Utkilen

Vedlegg: image002.jpg

Hei
Vi skal leggje brevet di inn i budsje saka.
Det er heilt re at vi vil leggje fram forslag på å ku e busstransporten frå januar.
Vi arbeider med om andre kan ha løysingar på de e.
I dag er det brukarar som ny ar o entleg transport l Manger på dagar vi ikkje har busstransport.

Olav

Fra: Atle Utkilen <atle@adu.no>
Sendt: fredag 25. oktober 2019 09.43
Til: Liv Løvvik <liv.lovvik@austrheim.kommune.no>; Inger-Lise Brekke <ilb5943@uahoo.no>;
helge@dyrkolbotn.no; Bjørn Inge Dyrkolbotn <Bjorn.Inge.Dyrkolbotn@austrheim.kommune.no>; Per
Lerøy <perleroey@gmail.com>; Atle Utkilen <atle@adu.no>
Kopi: Monika Kvamme <Monika.Kvamme@austrheim.kommune.no>; Olav Mongstad
<Olav.Mongstad@austrheim.kommune.no>; Ke l Tjore <ke l.tjore@austrheim.kommune.no>
Emne: Busstransport for dei som jobbar på Aufera - Budsje sak

På vegen av RMNF ( Råd for menneske med nedsa funksjonsevne) oversender eg eit innspel/notat vedr
busstransport for brukarar av Aufera.
Eg vonar at de e vert ta omsyn l ved budsje handsaminga.

Skulle noko vera uklart er det berre å ta kontakt.


